

# Humanistiska föreningen

## Styrelsemötesprotokoll #20

2023-11-16

<u>Styrelseledamöter</u>		<u>Närvarande</u>
Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
Kat Bergström	Sekreterare	x
Alexander Hallberg	Skattmästare	
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	x
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x
Irina Grön	Vice informationsansvarig	x
<u>Övriga</u>		
Bengt Novén	Inspektor	
Anna Börjesson	Sakrevisor	
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor	
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant	

**1. Mötets öppnande**

Ordförande Oliviae Odenskiöld förklarar mötet öppnat kl 17:24

**2. Justering av röstlängd**

9 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt varav 2 via länk.

**3. Godkännande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkänns med redaktionella ändringar av punkt 11.b.i. *70-tals pub 22/11* och 11.b.ii *Löningspub med karaoke 29/11* samt med tillägg av 9.c *SUS åsiktsdokument*

**4. Val av mötessekreterare**

Oliviae nominerar Erika Sjöström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

*att* välja Erika Sjöström, till mötessekreterare.

**5. Val av justerare tillika rösträknare**

Kat Bergström nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

*att* välja Kat Bergström till justerare tillika rösträknare för mötet.

**6. Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll bordläggs.

**7. Adjungeringar**

Inga adjungeringar.

**8. Sekreterare**

Kat är föredragande. Amat Levin har tackat ja till att delta på ugglemiddagen och Oliviae har sett till att hans bok "Svart Historia" kommer att finnas på villan för signering. Frågan om föredrag kommer att kunna diskuteras under middagen. Anna tillverkar diplom att skriva ut och skriva under.

**9. Presidiet**

**a. Rapport: Gula villan + kansli**

Alla jobbar på bra

**b. Dekanens litteraturfond**

Från idé av Mimi Börjesson så inrättas en litteraturfond i dekanens ära. Det ska vara åtminstone en bok per dekan i på det ämne dekanen är verksam inom. Om dekanus betalar för sittningar så kan ytterligare böcker köpas in för dessa pengar.

Styrelsen beslutar

*att* inrätta Dekanens litteraturfond.

**c. Överlämning 3/12**

Överlämning sker på förmiddagen den 3/12. De som överlämnar åt sig själva får utnyttja tiden till annat. Styrelsen diskuterar eventuella aktiviteter efteråt.

**d. Sista styrelsemötet**

Skulle varit 14/12 men då det krockar med en uthyrning så måste det flyttas. Styrelsen bestämmer att flytta mötet från 17:00 till 14:00. Secret Santa skickas ut senast 1/12.

Styrelsen beslutar

att flytta nästkommande styrelsemöte till samma dag kl. 14:00.

**e. SUS åsiktsdokument**

Ett dokument som beskriver SUS åsikter och önskan kring engagemang och umgänge. SUS önskar förslag om revidering. Förslag om att trycka mer på att hyrorna är för höga lyfts, då detta påverkar studenters möjlighet att engagera sig då studenterna måste prioritera jobb över engagemang.

**10. Skattmästeriet**

**a. Lägesrapport**

Oliviae rapporterar att läget är oförändrat, skattmästare Hallberg är ute på hemvärnsövning så han deltar ej på mötet.

**11. HumF Klubbmästeri**

**a. Utvärdering tidigare pubar**

**i. Daddy-pub 8/11**

Puben blev inställd på grund av personalbrist. Dock har Klubbmästeriet haft kontakt med flertalet intresserade personer som ska provjobba inom en snar framtid.

**ii. Musikquiz-pub 15/11**

Gick bra, lugn pub. Parsa höll i quizet och klubbmästeriet fick ihop strax över 11000. Last call blev runt 23:10 så puben stängde lite tidigare än vanligt.

**b. Kommande pubar**

**i. 70-tals pub 22/11**

Finns saker som kan användas till puben från tidigare evenemang.

**ii. Löningspub med karaoke 29/11**

Kommer att hållas med SoFa.

**12. Programutskottet**

**a. HumHum**

Oklart läge gällande kören men på repetitioner har de låtit bra. Planerat att sjunga under fanborgsen på Luciabalnen och under Ugglemiddagen samt SUS

140-års bankett.

**b. Bokcirkel**

Bokcirkelarna går bra, de sista böckerna för terminen har anlänt och delats ut. En av bokcirkelarna (den engelska) har blivit framflyttad till den 5:e december istället för den 30:e november. Då det finns fikabudget över så kan man använda det till fika till gruppen inför sista mötet.

**c. Julpyssel med NF**

Idé på julpyssel i samarbete med NF diskuteras. Föreslaget datum 1:a december. Planeras att ske på Gula villan. Mimi, Erika och Kat är intresserade av att hålla i evenemanget.

**13. Övermarskalksämberet**

**a. Magisterpromovering 17/11**

Har haft ett möte och gruppen är peppad på att vara marskalkar. Det finns ett tydligt intresse från de internationella studenterna vilket är bra att komma ihåg. Signe Schirmacher har varit på fanborgsträning idag inför morgondagen.

**b. Ugglemiddagen 18/11**

Väntelistan stängs för vänföreningar vid 00:00. Två serveringsansvariga kommer att vara där, Alexander L och Mimi.

**c. Ugglornas afton 13/12**

Personal finns, tre stycken. De som inte varit på balen betalar inträde, förslagsvis 20kr för SUS medlemmar och 50kr för icke medlemmar. Snittar kommer att finnas till hands och bubbel kommer att säljas + kir royale. Oliviae ansöker om utökat tillstånd till 05:00. Eventuellt är Lillevi SA.

**14. Informationsutskottet**

**a. Nyhetsbrev #8**

Det håller på att fixas, planeras att skickas ut i slutet på november. Den nya styrelsen kommer att ingå med namn. Nestaffischen kan gärna komma med i nästa nyhetsbrev igen. Deadline är den 25:e november.

**b. Hemsidan**

Kat har fixat mycket på hemsidan och uppdaterat info. Har meddelat info kring plats där man kan lägga in information för ugglemiddagen. Arbetet fortsätter med att uppdatera och förfina hemsidan.

**c. Välkomstmässa 18/1**

I Aula Magna ska nästa års styrelse infinna sig den 18/1 2024 för att göra reklam för sig själva.

**15. Externuthyrningar**

Inga nya förfrågningar har inkommit.

**16. Inbjudningar**

Inga nya inbjudningar har inkommit.

**17. Under mötet väckta frågor**

Lillevi undrar vad man ska göra med vinet som är över från en uthyrning som står i dryckeskylen och får reda på att det går att sälja vinet som är i dryckeskylen som "Källarvin" i kassan.

Kat lyfter att det finns gamla bläckpatroner på villan som bör säljas, de är förmodligen värda en del. Detta kan eventuellt vara något för en framtida borgmästare att titta på.

Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

**18. Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl 18:55.

Justeras



Oliviae Odenskiöld  
Ordförande



Erika Sjöström  
Mötessekreterare



Kat Bergström  
Justerare